

Keine Angst vor'm Bohrer.

Welcome to the dental technologies playground.





CLIENT

3M Deutschland

Project

3M Customer Inspiration World,
Seefeld (Bayern)

SERVICES

Overall Concept
Content + Motion Design
Graphic Design
Interface Design
Exhibition Design
Programming
Project Coordination
Project Realisation

AUFGABE: Nachdem bereits in Neuss, Wien und Delft die „3M World of Innovation“ umgesetzt wurde, galt es für den Standort Seefeld die Sparte 3M Dentaltechnik erlebbar zu machen.

LÖSUNG: Den Rahmen bildet eine Übersicht der Meilensteine des 3M Technologie-Universums. Eine integrierte App vertieft die Exponate um digitale Informationen in Augmented Reality. Das Herzstück bildet der Unternehmensbereich Dental Care: Jedes Exponat kommuniziert die enthaltenen Technologien, Produktvorteile, sowie Hinweise zu Verwendung und Verarbeitung – dargestellt auf einem Multitouch-Monitor mit von dreiform entwickelter Software und Animationsfilmen.

TASK: After the “3M World of Innovation” had already been implemented in Neuss, Vienna and Delft, the dental technology division of 3M asked dreiform to build a Customer Inspiration World.

SOLUTION: The surrounding frame provides an overview of the milestones of the 3M technology universe while the integrated app deepens the exhibits by a digital level with augmented reality information. The core is the dental care business unit: Each exhibit communicates the technologies, product advantages, application and processing instructions – presented on a multitouch monitor with software and animation films specifically developed by dreiform.